
Jeg røg filterløse cigaretter i 25 år. Nu har jeg dampet et 1/2 års tid, og har ikke røget en eneste 

cigaret siden. 

 

Jeg købte et starter-sæt og konceptet fangede mig med det samme. Der er så meget fantastisk damp 

udstyr, det bliver hurtigt en hobby. Når man bruger nikotin tyggegummi, mangler der noget taktilt. 

Det problem har e-cigaretten ikke.  

 

Efter lidt søgning på Internet fandt jeg ud af, at damp er en kæmpe kultur. Dampere er utroligt 

hjælpsomme når begyndere spørger efter hjælp. Der afholdes damp-træf og man debatterer lystigt 

på damprelaterede online fora. 

 

Vi har endda en forening som hedder DADAFO, og de virker som talerør for dampkulturen. Jeg kan 

garantere at DADAFO meget gerne vil høres omkring damp-lovgivning. 

 

Det er en skandale af rang, hvis vi dampere bliver ramt af Nick Hækkerups lovforslag... Forskere i 

udlandet kalder dampen for en revolution for folkesundheden. 

 

Jeg er glad og stolt! Både over at være ex-ryger og især fordi jeg er damper!  

 

Flemming Martins 
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